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Becsületes nevükön Bálint Ferenccel és Tóth Szabolccsal, egyszóval a Szomszédnéni
Produkciós Iroda
tagjaival beszélgettünk a 
Stand Up Comedy
után. Fergeteges dumaszínházi előadásban volt részünk a minap, ahol könnyesre röhögtük a
szemünk, sőt a nevetőizmaink is belezsibbadtak a másfél órás sziporkázó előadásba.
  

  Melyik közönséget szeretitek jobban, a magyarországit – mert hogy rendszeresen felléptek ott
is – vagy az erdélyit?

TSz: Természetesen az erdélyi egy picivel jobban tetszik, mert ráérzünk, mi az amire
számíthatunk. Ott (Magyarországon) még most tapasztaljuk ki, hogy mire vevők, vagy mire
nem. Na milyen komoly választ adtam.

BéFé: Ha ezt a kérdést Magyarországon teszik fel, akkor fordítva mondja.
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Mennyit készültök a produkciókra?

BéFé: Most például én zuhanyoztam.

TSz: Időben ez azt jelenti, hogy BéFé hat percet, én pedig négyet.
  

  Honnan jönnek az ötletek?

TSz: Van Szatmáron egy bolond, akiről sokat mesélt valaki, és aki őrültségeket csinál, viszont
nem tudja, hogy az hülyeség. A barátom azt mondta, hogy nekem ugyanonnan jönnek az
ötletek, mint neki csak én tudom, hogy ez hülyeség.

BéFé: Én nem mindig tudom, hogy az hülyeség vagy sem, de TSz elmondja. Ha ő azt mondja,
akkor betesszük, ha nem, akkor megírom egy komoly lapban.

Hogy kerültetek az RTL Klubhoz?

BéFé: Nagyváradon felléptünk Fábry Sándorral együtt, azóta eltelt három év, és most egy néni
levelet küldött nekem, amelyben azt írja, hogy: Na végre sikerült elintézni. Kérdeztem mit?
Akkor mesélte el, hogy három éve beszélt Fábry Sándorral és ígérte, hogy meghív bennünket a
műsorba, de ez időbe fog kerülni. Most jött össze, így kerültünk be az 
Esti Showder
be. Megköszöntük a néninek, és szeretnénk máshová is bekerülni, de az ugye még három év.

TSz: Ha olvassa az uh.ro-t ez a néni, akkor megkérjük szépen szervezzen még ilyeneket. A
BBC-n szeretnénk fellépni.

BéFé: A komoly válasz: részt vettünk Magyarországon egy humorista tehetségkutató
versenyen, amit a Dumaszínház rendezett, és ott figyeltek fel ránk. Eredetileg úgy volt,
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hogy havonta egy, aztán kettő, majd egyre több fellépésünk lett. Aztán Litkai Gergő elindította a
Comedy Central nevű TV csatorna magyarországi

adását, és meghívott minket a tévébe. Volt egyéni Stand Up és egy közös szomszédnénis
műsorunk, ezzel párhuzamosan volt a S
howder Klub
, ahol üresedés lett. Minket pedig odaadtak, és valahogy így.
  

  Jártatok már Székelyudvarhelyen, mi tetszik a városban? Hová szoktatok eljárni ha itt
vagytok?

BéFé: Sokat jártam ide, mert voltam egyszer beperelve, és havonta jöttem a bíróságra.

A Dancs Annamaris dolog?

BéFé: Nem, ez a Michael Flatleys. Összevesztünk egy ír táncon.

Szóval mi tetszik a legjobban Udvarhelyen?

BéFé: A G pont. Könnyű volt, mert elsőre megtaláltuk, és azóta büszkék vagyunk magunkra.

TSz: Az a másik legjobb dolog (a G pont), az első természetesen a Portré Kávézó.

BéFé: Amikor Udvarhelyre jövünk ki sem megyünk a szobából, hanem belőjük a laptopunkat,
és egész nap nézzük az uh.ro-t.

Aki kíváncsi rájuk látogasson el a Portré Kávézóba, ma este még egyszer elkápráztatják a
nagyérdeműt este nyolctól.

Fotók: Csedő Attila
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